FORM 9

Deadline: 2 Jun 2017

HKTDC Hong Kong Sports and Leisure Expo 2017 香港貿發局香港運動消閒博覽2017

21-25/7/2017

Return to:

Exhibitions Department
Hong Kong Trade Development Council
Unit 13, Expo Galleria
HK Convention & Exhibition Centre
1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong

Tel: (852) 2240 4623 Fax: (852) 2169 9797 Attn: Ms Gloria Wong

Email: gloria.sy.wong@hktdc.org

Purchase Of Concessionary Admission Tickets Order Form

Each exhibitor will be entitled to receive <u>20</u> complimentary admission tickets for every 9sq.m. of space taken at the Fair. Exhibitor of 6sq.m. booth will receive 6 complimentary tickets. The complimentary is divided into two types: weekdays and weekend (Friday to Sunday) and could only be used once on any one day specified on the ticket.

In case additional tickets are needed, exhibitors could place order at a concessionary price (minimum order is 31 and maximum order is 3000). The concessionary admission tickets are valid on any one day between 21–25/7/2017. Please complete this form and return it together with the appropriate amount for the Organiser's arrangement. The exact collection date of the tickets will be advised upon receipt of your order.

Concessionary Admission Tickets	Discounted Price (HK\$)	Quantity Min. order: 31 Max. order: 3000	Total
Adult	\$16		
Children*	\$6		

^{*}Children admission tickets are for children who are at or below 1.22 m in height or students of primary schools.

Remarks:

- 1) The original Adult and Children Admission ticket price is \$25 and \$10 respectively. Please note that Morning Admission Ticket (\$10) will be sold at the onsite fairground before 12 noon every day only.
- 2) Please bring the photocopy of this order form and your company chop at time of collection.

Company Name:		
Booth No.:		
Contact Person:	Position:	
Tel. :	Fax :	
Signature:	Date :	
Company Chop:		
(For office use)		
Received on:	Ву:	

表格九

截止日期: 2017年6月2日

公司名稱:

HKTDC Hong Kong Sports and Leisure Expo 2017 香港貿發局香港運動消閒博覽2017 21-25/7/2017

請交回

香港貿易發展局 展覽事務部 香港灣仔博覽道一號

香港會議展覽中心博覽商場13號

黄筱彥小姐收 電話:(852)22404623

傳真:(852)21699797

電郵:gloria.sy.wong@hktdc.org

優惠進場票訂購表格

参展商每租用 9 平方米的展覽用地,可獲免費派發 <u>20</u>張贈券。租用 6 平方米展臺的 参展商可獲派發 6 張贈券。贈券分為平日及週末(週五至日)兩款,贈券只可於指定之使用日期內使用一次。

如需額外進場票,參展商可以以優惠價預購(最少必須訂購 31 張,而最多則可訂購 3000 張)。優惠進場票可以於 2017 年 7 月 21-25 日其中一天使用。如欲訂購,請填妥以下表格,連同應付款額支票交回主辦機構以作安排。領取進場票的確實日期,將於接獲訂購表格後,向各購票單位作出個別通知。

優惠進場票	優惠價 (HK\$)	數量 不得少於 31 張; 最多為 3000 張	總額 (HK\$)
成人	\$16		
小童*	\$6		

^{*}小童進場票祗適用於高度不超過 1.22 的小童或小學生/身高。注:

- 1) 進場票原價:成人進場票每張港幣25元及小童進場票每張港幣10元。而上午進場票 只於展覽期間每天中午十二時於會場即場發售。
- 2) 請攜同本訂購表格影印本及公司印章前來領取進場票。

Δ 1 LIII	
攤位編號:	
聯絡人:	
電話:	
簽名:	日期:
公司蓋印:	
(由本局填寫)	香港貿易發展局收件確認
收件日期:	